
Informacja z działalności Burmistrza Prudnika za okres  

od 28 czerwca 2012 r. do 30 sierpnia 2012 r.  

Z waŜniejszych spraw naleŜy wymienić: 

 
 

1. W związku z przyjętymi uchwałami w sprawie utworzenia Zespołów Szkolno 

Przedszkolnych Nr 1 i 2 w Prudniku w dniu 10 lipca odbył się konkurs na stanowiska 

dyrektorów tych placówek. W Zespole Nr 1 zgłosiło się 3 kandydatów, natomiast w Zespole 

Nr 2 - 1 kandydat. Komisja konkursowa w skład, której weszli między innymi przedstawiciele 

kuratora, rodziców, związków zawodowych, rad pedagogicznych i organu prowadzącego 

wybrała na dyrektorów: 

Zespołu Szkolno Przedszkolnego Nr 1 – Panią Wiesławę Kosińską 

Zespołu Szkolno Przedszkolnego Nr 2 – Panią Władysławę Wróblewską. 

Obu kandydatkom postanowiłem powierzyć obowiązki dyrektorów na okres 5 lat. 

Pozostając przy tematyce oświatowej, informuję, Ŝe na podstawie art. 36a ust 1,13 i 14 

ustawy o systemie oświaty, po uzyskaniu pozytywnej opinii Opolskiego Kuratora Oświaty, 

powierzyłem na kolejne lata obowiązki Dyrektorom placówek oświatowych, którym kończył 

się okres kadencji. I tak: 

- na okres 5 lat - Pani Ludmile Lisowskiej – Dyrektorowi Publicznego Gimnazjum Nr 1        

w Prudniku  

- na okres 2 lat – Pani Wandzie Połczyńskiej – Dyrektorowi Publicznego Przedszkola Nr 7     

w Prudniku  

- na okres 2 lat – Pani ElŜbiecie Białkowskiej – Dyrektorowi Publicznego Przedszkola Nr 3   

w Prudniku 

- na okres 2 lat – Pani Helenie Szwed – Dyrektorowi Publicznego Przedszkola Nr 1               

w Prudniku. 

2. W miesiącu lipcu z inicjatywy TAURON SA w Urzędzie Miejskim odbyło się spotkanie 

poświęcone perspektywom zagospodarowania nieruchomości ZPB FROTEX SA w upadłości. 

W planach Zakładu Energetycznego jest likwidacja starej stacji TRAFO, która w obecnej 

chwili jest niewykorzystana i generuje koszty przedsiębiorstwu. Zwróciłem uwagę, Ŝe bardzo 

istotnym jest zabezpieczenie dotychczasowej mocy dla ewentualnych przedsiębiorców, którzy 

chcieliby inwestować na tym terenie. Uzyskałem zapewnienie, Ŝe Zakład będzie 

unowocześniał w miarę potrzeb sposób dystrybucji energii, a w przypadku pojawienia się 



inwestora nie będzie problemu z zabezpieczeniem dostawy energii elektrycznej. Omówiliśmy 

równieŜ sprawy związany z bieŜącą współpracą z zakładem energetycznym w tym 

zabezpieczenia dostępnej mocy dla terenów Specjalnej Strefy Ekonomicznej oraz 

funkcjonowania tzw. usługi oświetleniowej. 

3. RównieŜ w miesiącu lipcu spotkałem się z inwestorem PPU TORKONSTAL Panem 

Jareckim. Spotkanie nasze dotyczyło dwóch kwestii: pierwszej związanej z realizacją pakietu 

inwestycyjnego za lata 2010-2011 (zgodnie ze zmienioną umową okresy te zostały połączone) 

jednakŜe ze względu na konieczność uznaniowego podejścia do tej decyzji do tej pory nie 

rozliczyłem przedstawionych sprawozdań mając na uwadze przede wszystkim perspektywy 

funkcjonowania tej firmy w najbliŜszej przyszłości. Drugim tematem spotkania była 

propozycja zmiany pakietu inwestycyjnego w taki sposób, aby w przeciągu najbliŜszych kilku 

lat zakończyć jego realizację. W obecnej chwili stosowne dokumenty zostały poddane 

analizie prawnej i ekonomicznej. O podjętych przeze mnie decyzjach powiadomię Radę,        

a    w razie akceptacji propozycji przedłoŜę stosowne projekty uchwał. 

4. Na zaproszenie Pani Burmistrz Nysy uczestniczyłem w spotkaniu poświęconemu 

inicjatywie Związku Miast Polskich dotyczącej projektu budowania kompetencji do 

współpracy międzysamorządowej i międzysektorowej, jako narzędzi rozwoju lokalnego          

i regionalnego, który finansowany będzie z Mechanizmu Finansowego EOG 2009-2014. Ta 

tajemnicza nazwa kryje w sobie stworzenie gminom moŜliwości opracowania planów, 

strategii, dokumentacji i studiów wykonalności, które pomogą w kolejnej perspektywie 

unijnej sięgnąć po środki pomocowe. Z załoŜenia juŜ dziś wiemy, Ŝe preferowane będą 

projekty liniowe obejmujące większy obszar oddziaływania. Pierwszym takim zwiastunem 

przygotowywania się do tej perspektywy jest zapowiedź utworzenia aglomeracji opolskiej. 

Jego podstawą jest partnerstwo jednostek samorządu terytorialnego jako porozumienie 

samorządów tworzących obszar funkcjonalny, na którym występują wspólne problemy 

tworzących obszar. 

Aby zrealizować przedsięwzięcia, konieczne jest opracowanie odpowiednich strategii, 

planów, studiów wykonalności, dokumentacji technicznej, etc. Dokumenty te będą 

produktami projektu partnerstwa, realizowanego w okresie V 2013 – XII 2015. 

Harmonogram projektu przedstawia się następująco: 

1) pisemne poinformowanie o gotowości przystąpienia do projektu w partnerstwie plus 

wyznaczenie osób odpowiedzialnych - realizacja do końca sierpnia 2012 r.  

2) zawarcie umowy partnerskiej - uchwała rady - realizacja do końca listopada 2012 r.  

Finanse realizowanego w przyszłości projektu to:  



- wartość projektu od 350.000 do 550.000 Euro (dla całego partnerstwa)  

z czego 85% stanowi dofinansowanie, a 15% wkład własny partnerów. 

Wniosek o dofinansowanie projektu partnerstwa gmin powiatów: nyskiego, prudnickiego       

i brzeskiego wraz z analizą wykonalności przygotowany zostanie przez Gminę Nysa – lidera 

projektu i:  

1) wskaŜe, jakie działania przygotowawcze naleŜy podjąć, aby przygotować produkty 

projektu (strategie, plany, programy, studia wykonalności, dokumentacje techniczną, itp.), 

potrzebne partnerstwu w przyszłości do zrealizowania zamierzonych przedsięwzięć  

2) określi ich uwarunkowania oraz harmonogram i koszt ich realizacji.  

Ze swej strony proponujemy zgłosić wykonanie między innymi następujących dokumentów:  

1 Strategia rozwiązywania problemów społecznych Gminy Prudnik. 

2 Strategia edukacyjna Gminy Prudnik. 

3 Inwentaryzacja przyrodnicza Gminy Prudnik. 

4 Analiza aktualności Studium zagospodarowania i uwarunkowań przestrzennych Gminy 

Prudnik. 

5 Zagospodarowanie i inwentaryzacja cmentarzy w Gminie Prudnik. 

6 Strategia informatyzacji usług publicznych świadczonych przez Gminę Prudnik. 

7 Strategia promocji i rozwoju turystyki Gminy Prudnik 

8 Strategia wykorzystania alternatywnych źródeł energii na terenie Gminy Prudnik. 

9 Program rozwoju mieszkalnictwa komunalnego i socjalnego Gminy Prudnik. 

10 Koncepcja uzbrojenia terenów i dróg wewnątrz obszaru Podstrefy Prudnik WSEE – 

dokumentacja. 

11 Aktualizacja planu gospodarki odpadami 

12 Aktualizacja Programu ochrony środowiska 

13 Koncepcja rozwiązania problemów komunikacyjnych miasta Prudnika 

14 Program Rozwoju i Wspierania Przedsiębiorczości w Gminie Prudnik. 

 

W ostatnim punkcie dzisiejszych obrad poproszę Radę o ustosunkowanie się do moŜliwości 

włączenia się w ten projekt i wyraŜenie w tej materii Państwa opinii. 

5. Pomimo ze informacja o realizacji budŜetu za 6 miesięcy 2012 roku będzie prezentowana 

we wrześniu, chciałbym przedstawić Państwu informację na temat zaawansowania 

największych zadań inwestycyjnych i remontowych, których realizacja ujęta jest w budŜecie 

gminy na bieŜący rok z datą ich wykonania na dzień 28 sierpnia 2012 roku. 



-  inwestycje zrealizowane w całości: 

1). Przebudowa ul. Prusa – kwota 138 765,94 zł brutto 

2). Remonty cząstkowe dróg gminnych – kwota 199 999,94 zł brutto 

3). Utwardzenie placu przy ul. Jana Pawła II w sąsiedztwie kościoła w Łące Prudnickiej – 

kwota 34 999,98 zł brutto 

4). Przebudowa budynku biurowego ze zmianą sposobu uŜytkowania na budynek 

mieszkalny z lokalami socjalnymi w Łące Prudnickiej – kwota 1 174 817,80 zł brutto 

5). Urządzenie cmentarza komunalnego „ Zadaszenie przy kaplicy cmentarnej” – 

81 089,04 zł brutto 

-  inwestycje w trakcie realizacji i ich  stopień zaawansowania: 

1). Stworzenie Regionalnego Inkubatora Przedsiębiorczości w Prudniku – przebudowa 

budynku byłej Szkoły Podstawowej nr 2 , Plac Zamkowy. Zaawansowanie prac: 70%, 

wartość robót: 3 693 918,36 zł brutto. Umowny termin zakończenia prac: 31.10.2012 r 

2). Stworzenie Regionalnego Inkubatora Przedsiębiorczości w Prudniku – przebudowa 

budynku byłego kina w Prudniku ul. Plac Wolności 6 

Zaawansowanie prac: 40 %, wartość robót: 3 216 000,00 zł brutto 

Umowny termin zakończenia prac: 30.04.2013 r 

3). Przebudowa kanału „ Młynówka” w Łące Prudnickiej 

Zaawansowanie prac: 90%, wartość robót: 60 250,44 zł brutto 

Umowny termin zakończenia prac: 15.09.2012 r 

4). Budowa ul. Reja, zaawansowanie prac: 80%, wartość robót: 1 188 973,33 zł brutto. 

Umowny termin zakończenia prac: 01. 10.2012 r 

5). Przebudowa ul. Lompy, zaawansowanie prac: 30%. Wartość robót: 396 842,32 zł 

brutto. Umowny termin zakończenia prac: 01.10. 2012 r 

6). III etap rewitalizacji Infrastruktury Śródmieścia Prudnika 

Zaawansowanie prac: 85%, wartość robót: 9 188 888,05 zł 

Umowny termin zakończenia prac: 31.10.2012 r – nastąpi przesunięcie terminu z uwagi na 

budowę targowiska do 31.05.2013 r   

7). Przebudowa z rozbudową gminnego targowiska w Prudniku I etap „ Budowa hali 

targowej”: zaawansowanie prac: 40 % Wartość robót: 1 584 660,66 zł brutto. Umowny termin 

zakończenia prac: 31.10.2012 r 

II etap „Remont budynku i budowa wiat handlowych na dziedzińcu” 

Zaawansowanie prac: 0%. Wartość robót: 914 339,34 zł brutto 

Umowny termin zakończenia prac: 31.07.2013 r 



8). Przebudowa płyty boiska w Moszczance. Wykonano dokumentację,  przygotowywany jest 

przetarg na realizację zadania. 

9) Budowa średniowiecznej osady rycerskiej w Niemysłowicach- zadanie przesunięte do 

realizacji na lata następne. 

10). Przebudowa budynku stodoły na cele rekreacyjne w CzyŜowicach - zadanie przesunięte 

do realizacji na lata następne. 

Zaawansowanie pozostałych zadań zostanie przedstawione Państwu w sprawozdaniu w 

miesiącu wrześniu. 

6. W lipcu przekazany został do Zarządu Województwa Opolskiego wniosek w sprawie 

zmiany granic aglomeracji Prudnik. Projekt ten ostatecznie dostosowuje nasze zamierzenia w 

zakresie ochrony środowiska do moŜliwości gminy pozostawiając jednak duŜy margines 

moŜliwości dla tego typu inwestycji w pozostałych miejscowościach. Dla przykładu w 

zmianie do aglomeracji nie ujmujemy kanalizacji sanitarnej Niemysłowic wiedząc skądinąd o 

rozpoczęciu tego zadania przez ZWiK z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich juŜ   w 

przyszłym roku. W granicach aglomeracji pozostają: Prudnik, Łąka Prudnicka, Moszczanka, 

Pokrzywna, Jarnołtówek, Chocim i Dębowiec. Projekt zmiany Aglomeracji Prudnik zostanie 

przesłany do zaopiniowania do odpowiednich urzędów i instytucji, a następnie przyjęty przez 

Sejmik Województwa. 

7. Zgodnie z planem budŜetu na 2012 rok rozstrzygnięto lub wdroŜono następujące procedury 

przetargowe zgodnie z ustawą Prawo zamówień publicznych:  

1). rozstrzygnięto przetarg na „Przebudowę kanału Młynówka w Łące Prudnickiej”. W dniu 

04.07.2012 podpisano umowę ze Stanisławem Łojko prowadzącym działalność gospodarczą 

pod nazwą Zakład Budownictwa Ogólnego i InŜynierii Wodnej z Głuchołaz. Kwota umowy 

57 790,36 zł. 

2) ogłoszono i rozstrzygnięto przetarg w imieniu i na rzecz 3 gmin: Prudnika, Lubrzy, 

Komprachcic na „Przewóz uczniów niepełnosprawnych do Niepublicznej Szkoły Specjalnej 

w Kup”. W dniu 29.08.2012 podpisano umowę z wykonawcą Usługi Transportowe Irena 

Lewandowska Biuro Turystyczne Lew-Trans z Prudnika. Kwota umowy 99 442,56 zł. 

3) ogłoszono przetarg na „Udzielenie i obsługę kredytu długoterminowego”. Termin 

składania ofert 12.09.2012 r. 

4) ogłoszono przetarg na „Świadczenie usług doradztwa prawnego i podatkowego 

polegających na przygotowaniu kompleksowej analizy dotyczącej moŜliwości optymalizacji 

roszczeń VAT dokonywanych przez Gminę Prudnik”. Termin składania ofert 04.09.2012 r. 



5) rozstrzygnięto otwarty konkurs ofert na realizację zadań publicznych z zakresu działalności 

i na rzecz osób w wieku emerytalnym. W dniu 24.07.2012 podpisano dwie umowy: 

- Stowarzyszenie Przyjaciół Liceum Ogólnokształcącego im. A. Mickiewicza w Prudniku. 

Kwota dotacji 5 000,00 zł, 

- Prudnicki Uniwersytet Trzeciego Wieku. Kwota dotacji 5 000,00 zł. 

8. W dniu wczorajszym przedstawiciele PKP Nieruchomości złoŜyli Gminie Prudnik 

propozycję nieodpłatnego przejęcia dworców kolejowych w Prudniku, Szybowicach i 

Moszczance. Warunkiem przekazania tych obiektów jest utrzymanie ich funkcji 

transportowej, jako dworców słuŜących komunikacji kolejowej. Propozycja zostanie 

przeanalizowana pod kątem wydatkowania niezbędnych nakładów na remonty obiektów i  

wykorzystania ich części np. na lokale mieszkalne, czy teŜ lokale uŜytkowe. Ostatecznie pod 

uwagę muszą być wzięte równieŜ koszty utrzymania i przyszłej rewitalizacji budynków 

dworców. O podjętej decyzji powiadomię Państwa po przeprowadzeniu szczegółowych analiz 

i ocen technicznych wskazanych budynków. 

 

 


